

English

Q: How many of the 81 units will be in the CL3 lab location? Also, are you able to find out how long the contractor orientation is for accessing the CL3?

A: There are 3 units in the CL3 labs, but two different entries will be required, due to access points. There are also 4 units inside a CL2+ suite.

Entries into both the CL3 labs and CL2+ lab will take place with a full escort and the orientation session will take place about 10 minutes prior to entrance into the labs – therefore, 10 minutes long is the duration of the orientation session. And it can be completed the day of service.

Français:

Q : Combien des 81 unités seront situées dans le laboratoire de NC3? De plus, êtes-vous en mesure de savoir combien de temps dure l'orientation de l'entrepreneur pour accéder au NC3?

R : Il y a 3 unités dans les laboratoires de NC3, mais deux entrées différentes seront nécessaires, en raison des points d'accès. Il y a aussi 4 unités à l'intérieur d'une suite NC2+.

Les entrées dans les laboratoires NC3 et NC2+ auront lieu avec une escorte complète et la séance d'orientation aura lieu environ 10 minutes avant l'entrée dans les laboratoires - par conséquent, 10 minutes est la durée de la séance d'orientation. Et il peut être complété le jour du service.